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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 16, ktoré sa konalo  

dňa 07. októbra 2021 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Marián Cvaniga 

Matúš Cvaniga 

Ing. Ján Fridman 

Mgr. Henrich Barilla 

Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

 

Zamestnanci: 

Ing. Anna Vilimová  -   zapisovateľka 

Martina Štrbková 

Ing. Anna Sedláková  

Bc. Miroslava Kulachová 

Mgr. Alena Zajacová – hlavná kontrolórka obce 

 

Ospravedlnený: poslanec Miroslav Čuba  

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách. 

4. Informácia o rekonštrukcii kotolne v základnej škole. 

5. Havarijný stav kanalizácie na odvodnenie za základnou školou. 

6. Rekonštrukcia vodovodu ul. Štrbská - informácia. 

7. Zmena a doplnok č. 2 Územného plánu obce Šuňava. 

8. Montáž sirén na obecnom úrade – informácia. 

9. Žiadosť riaditeľa ZUŠ Štrba o poskytnutie priestorov pre elokované pracovisko ZUŠ 

v Šuňave. 

10. Žiadosť o dotáciu na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii 

v súvislosti s pandémiou COVID-19, číslo výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75. 

11. Rozpočtové opatrenie č. 2/2021. 

12. Správa audítora k Ročnej účtovnej závierke za rok 2020. 

13. Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – odpredaj obecných pozemkov na 

základe žiadosti Stanislava Sedláka s manželkou Annou, SNP 315/185, Šuňava.  

14. Informácia o ukončení prác a kolaudačnom konaní stavby hasičskej zbrojnice v nižnej 

časti obce.  

15. Rôzne. 

16. Diskusia. 

17. Záver. 
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Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo mimo harmonogramu rokovaní. 

Prítomní boli siedmi poslanci podľa prezenčnej listiny. Taktiež boli prítomní niektorí 

zamestnanci obce, hlavná kontrolórka a občania z obce. 

Zasadanie otvoril starosta obce o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu.  

BOD č. 1 

 

Starosta obce Stanislav Kubaský v úvode všetkých prítomných privítal. Po otvorení 

zasadania predniesol návrh programu rokovania OZ. Poslanci k programu nemali námietky 

a s programom súhlasili všetci prítomní poslanci.    

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po úvode starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice  - Jána Gorku a Mgr. Henricha Barillu. Poslanci následne hlasovali 

za návrhovú komisiu v zložení Martin Mišianik a Matúš Cvaniga. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Ján Gorka, Mgr. Henrich Barilla 

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Martin Mišianik, Matúš Cvaniga                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 190/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách 

 
V tomto bode vystúpila so svojou správou hlavná kontrolórka obce. Vo svojej správe 

sa zamerala na plnenie uznesení z rokovaní OZ dňa 26.06.2021 a 19.08.2021. Ďalej vykonala 

kontrolu spracovania konsolidovanej účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2020, 

kontrolu správnych poplatkov, kontrolu hospodárenia, dodržiavania zákona o rozpočtových 

pravidlách, vedenia účtovníctva na Obecnom úrade. Taktiež skontrolovala inventarizáciu 

pokladne k 30.06.2021 na OcÚ Šuňava. V závere svojej správy sa zamerala na kontrolu 

návrhu zmeny rozpočtu č. 2/2021. 

V rozprave k tomuto bodu sa vyjadrili niektorí poslanci ku kontrole plnenia uznesení. 

K bodu zrušenia alokovaného pracoviska telocvične pri základnej škole hovoril zástupca 

riaditeľky p. Mgr. Henrich Barilla. Ten informoval, že žiadosť na zrušenie ešte nebola 

podaná, nakoľko nie je celkom jasné akou formou sa má uskutočniť vyradenie telocvične. 

Názory kompetentných sa v tomto rozchádzajú a čaká na oficiálne stanovisko z ministerstva 

školstva.  
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Ďalej vystúpil starosta obce, ktorý hovoril o situácii v obecnom futbalovom klube. 

S predsedom OFK p. Zemanom uskutočnil sedenie, kde si vydiskutovali spoluprácu hlavne vo 

veci financovania faktúr a nákladov cez pokladňu obce a cez účet obce. V tejto súvislosti sa 

vyjadril aj poslanec Matúš Cvaniga, ktorý poznamenal, že z predošlého zasadania, na ktorom 

bohužiaľ nebol, vyplynulo akoby on aj s Františkom Zaťurom chceli finančné ohodnotenie, 

no nie je to tak, oni to robia na dobrovoľnej báze, avšak aj oni majú svoje iné povinnosti 

a všetko nestíhajú. Starosta na to reagoval, že to, že oni požadujú nejaké finančné ohodnotenie 

za trénovanie vyplynulo z listu, ktorý predseda OFK doručil na predošlé zasadanie. Zrejme 

došlo ku nesprávnej interpretácii všetkých súvislostí a starosta verí, že sa všetko 

vykomunikuje a nájde správne riešenie. Je však jasné, že všetko nemôže robiť jeden človek 

a v tomto prípade je ním predseda OFK Šuňava Milan Zeman. Je potrebné aby mu viacerí 

členovia OFK pomáhali a prerozdelili si úlohy. Ďalšie príspevky v rozprave k tomuto bodu 

neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 191/2021 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 191/2021 bolo schválené. 

 

BOD č.  4 Informácia o rekonštrukcii kotolne v základnej škole 

 

V tomto bode starosta obce informoval poslancov o rekonštrukcii kotolne v základnej 

škole. Hovoril o vykonaní prieskumu trhu na výber dodávateľa prác. Išlo o 4 kotly, ohrev 

vody a práce. V súčasnosti sa havarijný stav kotolne vyriešil, práce sú ukončené. Keďže 

rekonštrukcia bola finančne náročná, predstavovala sumu až 51 097 eur, škola požiadala 

ministerstvo školstva prostredníctvom okresného úradu v sídle kraja o poskytnutie finančných 

prostriedkov. Bolo potrebné tlačiť na ministerstvo či už zo strany obce ale aj školy. Obec 

písala na kanceláriu ministra školstva o vyhovenie tejto požiadavky viackrát a aj starosta 

priamo telefonoval na odbor školstva pri ministerstve. Ministerstvo nakoniec schválilo 

poskytnutie dotácie vo výške 47 900 eur. V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky a 

poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) informáciu o rekonštrukcii havarijného stavu kotolne v základnej škole s celkovými 

nákladmi 51 097,-- eur s DPH. 

b) informáciu o podaní žiadosti na Ministerstvo školstva, za účelom získania finančných 

prostriedkov na odstránenie havarijného stavu, ktorá bola schválená vo výške 47 900,-- eur. 
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Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 192/2021 bolo schválené. 

BOD č. 5 Havarijný stav kanalizácie na odvodnenie za základnou školou 

 

Aj v tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov informoval 

o havarijnom stave odvodňovacej kanalizácie za základnou školou. Starosta hovoril o postupe 

pri odstraňovaní tohto havarijného stavu, ako prvé sa bude postupne odkrývať potrubie, bude 

sa musieť odstrániť asfaltové vydláždenie, ktoré sa postupom času prepadlo. Pri prieskume 

situácie sa zistilo, že potrubie je celkom prepadnuté a je potrebné ho radšej vymeniť už celé 

a najlepšie do zimy. Jedná sa o cca. 30 bm potrubia, čistiacej šachty a nátokovej šachty. 

Finančné prostriedky je ťažko odhadnúť, budú vyčíslené po zosumarizovaní všetkých 

nákladov a prednesené na ďalšom zastupiteľstve. Je to havarijný stav a ten sa môže 

financovať z bežného rozpočtu. V rozprave k tomuto bodu hovoril aj predseda DHZ O Ján 

Fridman, ktorý poznamenal, že už v minulosti pri topení snehu boli pivničné priestory školy 

zaplavené v dôsledku nefunkčného potrubia.  Poslanci k tomuto bodu nemali ďalšie 

pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990. o obecnom zriadení v 

z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o havarijnom stave kanalizácie na odvodnenie za základnou školou, 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky na odstránenie tohto havarijného stavu v celkovej dĺžke 30 bm. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka, 

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 193/2021 bolo schválené. 

BOD č. 6 Rekonštrukcia vodovodu ul. Štrbská - informácia 

   

V tomto bode starosta obce informoval poslancov o rekonštrukcii vodovodu na ul. 

Štrbskej, ktorú realizuje PVPS. Obec na základe požiadavky vodárenskej spoločnosti oslovila 

cez svojich poslancov občanov na tejto ulici, kde sa dotknutí obyvatelia vyjadrili súhlasom na 

vstup na ich pozemky. Pri odkrytí hlavného potrubia a prípojok sa zistilo, že viaceré prípojky 

na druhej strane od hlavného potrubia sú staré a technický stav nevyhovuje na ich znovu 

pripojenie na nové hlavné potrubie. Nakoľko obec chce na budúci rok v tejto časti urobiť 

chodník, je v našom záujme, aby si dotknutí obyvatelia svoje prípojky vymenili. Obec by 

týmto občanom pomohla tým, že zaplatí pretlak popod cestu, ostatný materiál by si 

zabezpečili ľudia a prácu s napojením by zabezpečila vodárenská spoločnosť. Taktiež si 
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obyvatelia budú musieť zabezpečiť vykopanie štartovacích jám. Práce na tejto rekonštrukcii 

idú doposiaľ celkom plynule, vodárenská spoločnosť by chcela práce ukončiť koncom 

októbra.  Poslanci nemali k tomuto bodu pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o priebehu rekonštrukcie vodovodu ul. Štrbská. 

B: schvaľuje 

spolufinancovanie prác na rekonštrukcii vodovodu a to konkrétne pretlaky pre rodinné domy 

popod cestu III. triedy z dôvodu prípravy výstavby chodníka v celkovej predpokladanej výške 

cca. 3 000,-- eur 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 194/2021 bolo schválené. 

BOD č. 7 Zmena a doplnok č. 2  Územného plánu obce Šuňava 

 

 V tomto bode starosta obce Stanislav Kubaský informoval poslancov o pokračovaní 

procesu Zmeny a doplnku č. 2 Územného plánu obce. Grafický návrh zmeny už bol obci 

doručený architektom. Zmena a doplnok zahŕňa zúženie ochranného pásma okolo cintorínov, 

ďalej zmena VN, zrušenie chodníka v nižnej časti obce. Taktiež tu bola požiadavka na 

zúženie ochranného pásma okolo poľnohospodárskeho dvora Biofarmy PD Šuňava vo vyšnej 

časti obce. V tejto veci sa však Biofarma vyjadrila, že súčasné ochranné pásmo spĺňa všetky 

zákonné normy a nepovažujú za vhodné toto pásmo zužovať. Táto požiadavka sa teda 

nezapracovala.  

V súčasnosti sa začalo s procesom pripomienkovania tohto návrhu. Oznámenie 

o zverejnení návrhu zmeny a doplnku bolo rozposlané na príslušné inštitúcie. Termín na 

doručenie pripomienok je 30 dní od doručenia oznámenia.  

K uvedenému bodu neboli pripomienky a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

stav a rozpracovanosť Zmeny a doplnku č. 2 Územného plánu obce Šuňava. Oznámenie 

o vypracovaní strategického dokumentu  Zmeny a doplnku bolo odoslané príslušným 

organizáciám.  

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka, 

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 195/2021 bolo schválené.  
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BOD č. 8  Montáž sirén na obecnom úrade - informácia 

 V tomto bode boli poslanci informovaní o montáži elektronických sirén civilnej 

ochrany na budove obecného úradu. Jedná sa o sirénu zloženú z 8 ozvučníc a elektronického 

ovládania. Siréna sa dá spúšťať aj na diaľku, je napojená na centrálny varovný systém. Siréna 

ešte oficiálne nebola odovzdaná. Kolaudácia bude za prítomnosti zástupcu Okresného úradu 

Poprad, odboru civilnej ochrany, zástupcu zhotoviteľa sirény a samozrejme zástupcu obce. Pri 

kolaudácii sa vykoná aj zaškolenie ovládania sirény a taktiež sa uskutoční skúška sirény.  

 Pripomienky k tomuto bodu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o montáži sirén na budove obecného úradu. Ide o sirény civilnej ochrany. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 196/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 9  Žiadosť riaditeľa ZUŠ Štrba o poskytnutie priestorov pre elokované 
pracovisko ZUŠ v Šuňave 

 V tomto bode starosta obce predniesol poslancom žiadosť riaditeľa Základnej 

umeleckej školy Štrba o poskytnutie samostatných priestorov pre elokované pracovisko ZUŠ 

v Šuňave. Svoju žiadosť odôvodňuje problémami, s ktorými sa učitelia ZUŠ stretávajú pri 

vyučovaní v priestoroch základnej školy. V súvislosti s narastajúcim počtom detí zo Šuňavy, 

ktorých je cez 70, je ťažké dodržiavať aj hygienické nariadenia, hlavne čo sa týka zdržiavania 

detí na chodbách a zabezpečenie dozoru pre deti pred hodinou v ZUŠ. Starosta navrhol p. 

riaditeľovi priestor rekreačného zariadenia obce s.č. 2. Pán Šabla si priestor tohto zariadenia 

bol pozrieť a bol nadšený. Je tam dostatok priestorov pre individuálnu výučbu ale taktiež je 

tam aj veľká spoločenská miestnosť, ktorá môže slúžiť na koncerty. Okrem toho poloha tejto 

budovy je blízko kultúrneho domu a aj v strede obce. Samozrejme si to bude vyžadovať aj 

menšie stavebné úpravy a rekonštrukciu ústredného vykurovania. Bude potrebné dať 

vypracovať výkaz výmer na ústredné vykurovanie. Architekt navrhuje, aby k pripravenému 

návrhu sa vyjadril aj regionálny úrad verejného zdravotníctva, či bude možné v tejto budove 

vôbec zriadiť ZUŠ.  

Starosta verí, že poskytnutím priestorov sa zvýši úroveň ZUŠ v našej obci a naše deti sa tak 

budú môcť naplno venovať rozvíjaniu svojich talentov. V rozprave k tomuto bodu sa poslanci 

zhodli, že bude potrebné vyriešiť aj okná, lebo tam budú úniky tepla, ale je to dobrý nápad 

tam zriadiť ZUŠ. Poslanec H. Barilla tiež uviedol, že v súčasnosti platia pravidlá, že mimo 

vyučovania žiaci nesmú byť na chodbách školy a ZUŠ je mimoškolská činnosť a toto veľmi 

ťažko je ustriehnuť pri takom počte detí, ktoré ZUŠ navštevuje. Ďalšie príspevky v rozprave 

neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť riaditeľa Základnej umeleckej školy Štrba o poskytnutie priestorov pre elokované 

pracovisko ZUŠ v Šuňava 

B: schvaľuje 

stavebné úpravy a rekonštrukciu ústredného vykurovania.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 197/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 10  Žiadosť o dotáciu na podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych 
inštitúcii v súvislosti s pandémiou COVID-19, číslo výzvy IROP-PO7-SC77-2021-75 

 V tomto bode starosta obce dal slovo kultúrnej pracovníčke obce Martine Štrbkovej. 

Tá poslancov informovala o možnosti získať finančné prostriedky vo forme nenávratného 

finančného príspevku pre rekonštrukciu kultúrneho domu.  

Jedná sa nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy č. IROP-PO7-SC77-2021-75 na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na podporu 

udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou COVID-19 

z Integrovaného regionálneho operačného programu (IROP) na projekt s názvom 

„Modernizácia a inovácia kultúrneho domu v obci Šuňava za účelom adaptácie na 

dôsledky spôsobené pandémiou COVID-19“ 

Súčasťou projektu je: 

- rekonštrukcia a modernizácia vnútorných priestorov kultúrneho domu prostredníctvom 

stavebných úprav, 

- zabezpečenie materiálovo-technického vybavenia, 

- zabezpečenie technologického vybavenia, 

- zabezpečenie vybavenia za účelom zlepšenia hygienických štandardov. 

Teda projekt zahŕňa aj rekonštrukciu ozvučenia, osvetlenia v sále, divadelné osvetlenie, 

audio-video technika - kamera, statív, bezbariérové WC, stavebné úpravy v šatniach + 

vymaľovanie a výstavka v sále / výmena podláh, dverí, okien, výmena vchodových dverí, 

minerálne omietky ../ 

Celkové náklady projektu sú vyčíslené na 210.526,32 eur a spolufinancovanie realizovaného 

projektu vo výške min. 5 % spolufinancovania v sume 10.526,32 eur. 

V rozprave k tomuto bodu neboli pripomienky, poslanci následne hlasovali za návrh 

uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

možnosť predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy č. IROP-PO7-

SC77-2021-75 na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou COVID-19 
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z Integrovaného regionálneho operačného programu (IROP) na projekt s názvom 

„Modernizácia a inovácia kultúrneho domu v obci Šuňava za účelom adaptácie na 

dôsledky spôsobené pandémiou COVID-19“ B: schvaľuje 

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy č. IROP-PO7-SC77-

2021-75 na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

podporu udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcii v súvislosti s pandémiou COVID-19 

z Integrovaného regionálneho operačného programu (IROP) na projekt s názvom 

„Modernizácia a inovácia kultúrneho domu v obci Šuňava za účelom adaptácie na 

dôsledky spôsobené pandémiou COVID-19“ (ďalej len „projekt“) a  realizáciu projektu, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja 

obce. 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

financovanie projektu s celkovými oprávnenými výdavkami 210.526,32 eur a zabezpečenie 

finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške min. 5% 

spolufinancovania v sume 10.526,32 eur a zabezpečenie financovania prípadných 

neoprávnených výdavkov v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

C: oprávňuje 

starostu ako štatutárneho zástupcu obce uzatvoriť zmluvu o poskytnutí NFP vrátane 

prípadných dodatkov v súvislosti s realizáciou projektu v prípade schválenia predloženej 

žiadosti o nenávratný finančný príspevok. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka, 

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 198/2021 bolo schválené. 

BOD č. 11 Rozpočtové opatrenie č. 2/2021 

 V tomto bode starosta obce dal slovo ekonómke obce Ing. Anne Sedlákovej. Tá 

poslancom predniesla návrh zmeny rozpočtu obce – Rozpočtové opatrenie č. 2/2021. 

Toto opatrenie upravuje Príjmy z 1 331 000 na 1 663 163 eur a výdaje z 1 315 000 na 

1 618 145 eur. V kapitálových výdajoch došlo k presunu finančných prostriedkov z položky 

rekonštrukcia ČOV na zakúpenie meračov rýchlosti, zmenu územného plánu, výstavbu 

a projekty MK tatranská. Bežné výdavky sa navýšili o výdavky na základné dovybavenie has. 

zbrojnice, dopravné náklady na diakonskú vysviacku, prijatie nového pracovníka daní 

a poplatkov, vypracovanie žiadosti o NFP na projekt materskej školy, dokúpenie bielej 

techniky do has. zbrojnice.  

V prílohe k uzneseniu je potrebné opraviť formálnu chybu pri položke Rekonštrukcia ČOV 

z RF a Zmena územného plánu.  

 

Pripomienky v rozprave k uvedenému bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

návrh Rozpočtového opatrenia č. 2/2021. 
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B: schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2021.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 199/2021 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 199/2021 bolo schválené. 

BOD č. 12 Správa audítora k Ročnej účtovnej závierke za rok 2020 

 V tomto bode starosta obce dal slovo ekonómke obce Ing. Anne Sedlákovej. Tá 

poslancom predniesla Správu audítora k Ročnej účtovnej závierke za rok 2020. 

 

Pripomienky v rozprave k uvedenému bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu audítora k Ročnej účtovnej závierke za rok 2020. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka, 

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 200/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 13 Majetkové prevody nehnuteľného majetku obce – odpredaj obecných 
pozemkov na základe žiadosti Stanislava Sedláka s manželkou Annou, SNP 315/185, 
Šuňava.  

 V tomto bode starosta obce dal slovo pracovníčke obce Anne Vilimovej, ktorá 

predniesla poslancom návrh materiálu Majetkové prevody – odpredaj obecných pozemkov na 

základe žiadosti Stanislava Sedláka s manželkou Annou. Žiadatelia predložili obci žiadosť 

o majetkové vysporiadanie pozemkov v k.ú. Vyšná Šuňava, nechali si vypracovať aj 

geometrický plán. Celková výmera pozemkov je 248 m2. V návrhu bola formálna chyba 

v počítaní, kde jednotlivé výmery boli správne, len konečná výmera bola chybná. Žiadatelia 

súhlasia s navrhovanou cenou 12,70 eur za m2, ktorá bola určená znaleckým posudkom v roku 

2013, ktorý ohodnotil pozemok v tej lokalite, kde sa pozemky žiadateľov nachádzajú. 

Celková suma za odpredaj by bola 3 149,60 eur. Zámer na odpredaj bol zverejnený na úradnej 

tabuli a na web stránke obce 15 dní pred rokovaním OZ. Bez pripomienok. Keďže sa jedná 
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o odpredaj podľa dôvodu hodného osobitného zreteľa, základným kritériom je súhlas 3/5 

väčšiny všetkých poslancov OZ.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, že žiadatelia užívajú pozemky 

už dlhé roky, sú vlastníkmi priľahlých pozemkov, ktoré v minulosti užívali aj ich prarodičia, 

niektoré pozemky si aj zahradili a tento stav trvá dodnes.  

Poslanci nemali námietky k uvedenému bodu a tak hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: schvaľuje 

A1: odpredaj majetku obce na základe žiadosti Stanislava Sedláka a Anny Sedlákovej, obaja 

bytom SNP 315/185, Šuňava  podľa dôvodu hodného osobitného zreteľa. Základnými 

kritériami pri predaji majetku obce sa vyžaduje súhlas 3/5 väčšiny všetkých poslancov OZ, prevod 

nehnuteľného majetku v k.ú. Vyšná Šuňava. 

Druh majetku: časť pozemku vo vlastníctve  Obce Šuňava, LV č. 1, parc. reg. „C“ č. 951/1 – 

zastavaná plocha o výmere 4352 m2 a parcely reg. „E“ č. 2172/12 – zastavaná plocha 

o výmere 40 m2, parc. reg. „E“ č. 2172/11 – zastavaná plocha o výmere 87 m2, parc. reg. „E“ 

č. 2172/13 – zastavaná plocha o výmere 31 m2. 

 

Žiadatelia predložili Geometrický plán č. 82/2021, na základe, ktorého sa od parc. reg. „C“ č. 

951/1 – zastavaná plocha odčleňuje diel 1 na parc. č. 951/12 o výmere 22 m2, diel 2 na parc. 

č. 951/13 o výmere 68 m2, od parc. reg. „E“ č. 2172/12 – zastavaná plocha sa odčleňuje diel 3 

na parc. č. 301/1 o výmere 14 m2, diel 4 na parc. č. 301/2 o výmere 26 m2, od pozemku reg. 

„E“ č. 2172/11 – zastavaná plocha sa odčleňuje diel 5 na parc. č. 303/1 o výmere 30 m2, diel 

6 na parc. č. 303/2 o výmere 26 m2, diel 7 na parc. č. 303/3 o výmere 1 m2, diel 8 na parc. č. 

303/4 o výmere 19 m2, diel 9 na parc. č. 303/5 o výmere 11 m2 a z parc. reg. „E“ č. 2172/13 

– zastavaná plocha o výmere 31 m2 diel 12 na parc. č. 300.  

Celková výmera na odpredaj 248 m2. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa je zvolený na základe toho, že žiadatelia užívajú pozemky 

už dlhé roky, sú vlastníkmi priľahlých pozemkov, ktoré v minulosti užívali aj ich prarodičia, 

niektoré pozemky si aj zahradili a tento stav trvá dodnes.  

Kúpna cena 

Kúpna cena sa odvíja od Znaleckého posudku č. 24/2013 vyhotovený znalcom Ing. Pavlom 

Gejdešom zo dňa 26.03.2013, ktorý bol použitý pri odpredaji pozemku v uvedenej lokalite aj 

v minulosti,  kde bola stanovená všeobecná hodnota pozemku 12,70 Eur/m2 

A2: Odpredaj pozemku za kúpnu cenu 12,70 Eur/m2. Celková suma 3 149,60 Eur. 

B: žiada 

žiadateľov predložiť návrh kúpno-predajnej zmluvy na podpis štatutárom obce a zabezpečiť 

všetky ďalšie kroky k prepisu na príslušnom katastri nehnuteľností.  

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka, 

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum 3/5 väčšina všetkých poslancov  OZ  

Uznesenie č. 201/2021 bolo schválené. 
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BOD č. 14  Informácia o ukončení prác a kolaudačnom konaní stavby hasičskej 
zbrojnice v nižnej časti obce 

 V tomto bode starosta obce hovoril o ukončení prác na rekonštrukcii hasičskej 

zbrojnice v nižnej časti obce. Kolaudácia sa konala 24. septembra 2021. Na kolaudácii boli 

prítomní účastníci konania. Organizácie sa vyjadrili ku stavbe, neboli žiadne pripomienky 

k vydaniu kolaudačného rozhodnutia. Kolaudačné rozhodnutie je už aj právoplatné.  

Dotknuté organizácie chválili stavbu, je veľmi pekná a určite bude slúžiť svojmu účelu a nie 

len pre účely DHZ O ale aj širokej verejnosti. Predovšetkým zasadacia miestnosť 

s kuchynkou bude k dispozícií aj pre iné organizácie, či menšie oslavy občanov. Preto je aj do 

tejto časti osobitný vchod. Starosta v tejto súvislosti poznamenal, že veľké poďakovanie patrí 

mnohým dobrovoľníkom z radov DHZ O Šuňava, ktorí tisícku hodín venovali tejto stavbe 

zadarmo. Tým sa ušetrilo nemalé množstvo financií. Bude ešte potrebné zakúpiť vybavenie 

zasadacej miestnosti, hornej kuchynky a tiež kancelárie. Taktiež je treba ešte upraviť 

priestranstvo okolo budovy (nádvorie). Podstatné je, že už celú techniku máme pod strechou 

a môže zimovať v bezpečí a vždy pripravená k zásahu. Taktiež pre zásahovú jednotku je 

k dispozícií sprcha, šatne na úrovni. Starosta navrhuje, že najbližšie zasadanie sa bude konať 

v tejto novej hasičskej zbrojnici.  

 Pripomienky k tomuto bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informácia o ukončení prác a kolaudačnom konaní stavby hasičskej zbrojnice v nižnej časti 

obce. Kolaudácia stavby bola dňa 24. septembra 2021, kolaudačné rozhodnutie je vydané 

a právoplatné. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka, 

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 202/2021 bolo schválené. 

 

BOD č. 15 Rôzne 

 

V tomto bode starosta obce predniesol poslancom návrh na zakúpenie nového prívesného 

vozíka za osobné auto. Vozík, ktorý obec má, je v dezolátnom stave, technicky už 

nevyhovuje. Preto je nutné zakúpiť nový vozík s plachtou. Poslanci k uvedenému návrhu 

nemali námietky a preto hlasovali za návrh uznesenia: 

➢ k bodu Rôzne - zakúpenie prívesného vozíka s plachtou: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

a) kúpu prívesného vozíka za osobné auto s plachtou, 

b) finančné prostriedky na zaobstaranie prívesného vozíka. 
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Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 203/2021 bolo schválené. 

 

V ďalšej časti tohto bodu starosta predniesol poslancom požiadavku na zakúpenie 

malotraktora s kabínou. Tento malotraktor by uľahčil zimnú údržbu pri odhŕňaní snehu 

z chodníkov. Starosta sa obrátil na poslanca Mariána Cvanigu, ktorý má skúsenosti 

s malotraktormi. Pán M. Cvaniga hovoril, že by už bolo lepšie kúpiť kvalitnejší, ktorý sa dá 

využívať celoročne a aj vydrží. Taký traktor je samozrejme aj drahší. Poslanec M. Cvaniga 

prisľúbil, že zistí možnosti a ceny malotraktorov značky Kubota. Starosta ďalej vyzval 

poslancov, aby sa vyjadrili. Poslanec Ján Fridman reagoval, že určite takýto malotraktor je 

dobré mať, obec má aj pracovníka, ktorý by ho vedel ovládať. Určite to urýchli aj 

poskytovanie služieb pri cestnej údržbe v zime ale aj celoročne pri kosení a čistení obce. Aj 

ostatní poslanci súhlasili, že malotraktor sa v obci zíde. Návrhová komisia preto predniesla 

návrh uznesenia, za ktorý poslanci hlasovali: 

➢ k bodu Rôzne – zakúpenie malotraktora s kabínou a pluhom 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

zakúpenie malotraktora s kabínou a pluhom s predbežnou cenou do 25 000,-- eur. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 204/2021 bolo schválené. 

 

V tomto bode vystúpil aj poslanec a predseda DHZ O Ing. Ján Fridman, ktorý poslancom 

predniesol povinnosť obce vykonávať preventívne prehliadky v domácnostiach v zmysle 

ustanovení §23 a 24 zákona č. 314/2001 Z.z. v znení neskorších predpisov o ochrane pred 

požiarmi. Vytvorených je 13 skupín + 1 špeciálna skupina na prevádzky. Poslanci nemali 

k tejto problematike žiadne pripomienky a tak návrhová komisia predniesla návrh uznesenia 

za ktorý poslanci hlasovali: 

➢ k bodu Rôzne – poverenie na výkon preventívnych protipožiarnych kontrol 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. a v zmysle ustanovení § 23 a 24 zákona č. 314/2001 Z. z. v znení neskorších 

predpisov o ochrane pred požiarmi 

poveruje 
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vedúcich a členov kontrolných skupín zložených z členov Dobrovoľného hasičského zboru 

v Šuňave na vykonávanie preventívnych protipožiarnych kontrol. Kontroly budú vykonané 

v období od 11.10.2021 do 19.12.2021, za účelom preverenia dodržiavania povinností na 

úseku ochrany pred požiarmi, podľa ustanovenia § 24 zákona NR SR č. 3142001 Z. z.  

v znení neskorších predpisov o ochrane pred požiarmi v objektoch a priestoroch fyzických 

osôb, právnických osôb a podnikajúcich fyzických osôb kde sa nevykonáva štátny požiarny 

dozor. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Cvaniga, Ing. J. Fridman, J. Gorka,  

Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik 

Proti: -  

Zdržal sa: -  

Neprítomný: 1 Miroslav Čuba 

Nehlasovali: -  

 Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 205/2021 bolo schválené. 

 

V tomto bode ešte vystúpil poslanec Mgr. Henrich Barilla, ktorý predniesol požiadavku 

občanov o zabezpečenie bezbariérového vstupu do budovy kultúrneho domu. Starosta k tomu 

reagoval, že bezbariérový vstup rieši aj projekt rekonštrukcie v kultúrnom dome. Takže verí, 

že obec získa nenávratný finančný príspevok na realizáciu tohto projektu.  

 

Starosta obce ďalej prítomných informoval, že v obci bola vykonaná kontrola z úradu 

Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy. Kontrola bola zameraná na chovateľov 

ošípaných z dôvodu výskytu moru ošípaných blízko nášho regiónu. Netreba brať toto 

ochorenie na ľahkú váhu, pretože zanesenie ochorenia do nášho regiónu môže mať veľmi 

fatálne následky na ošípané v domácich chovoch ale i divo žijúce ošípané. Obec bude na 

občanov apelovať formou informačnej kampane cez tabule ale i obecné televízne vysielanie.  

 

Ďalej ešte s príspevkom vystúpil poslanec Ing. J. Fridman, ktorý hovoril o merači rýchlosti na 

začiatku obce, v časti Hŕbky. Poznamenal, že uvedený merač nereaguje a je potrebné zvážiť 

jeho umiestnenie. Podľa neho terajšia poloha nemá žiadny význam z hľadiska zabezpečenia 

bezpečnosti pri vstupe do obce.  

Starosta na to reagoval, že tento podnet prešetrí. 

  

Ďalšie príspevky neboli. 

 

V diskusii nikto nevystúpil.  
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Záver 

 

Starosta obce na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť, poprial veľa zdravia 

a 16. rokovanie Obecného zastupiteľstva v Šuňave ukončil.  

 

 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Ján Gorka 

      Mgr. Henrich Barilla 

 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


